Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

4 January 2020

KTW - Hung Hom Lutheran Primary School Fete

The Evangelical Lutheran Church of Hong Kong (E.L.C.H.K.) Hung Hom Lutheran Primary School organized an annual fete on 4 January 2020. "Central Kowloon Route" – Kai Tak West (CKR - KTW) Project Team is glad to be invited to set up stall namely "Construction Special Agent" for introducing CKR with the theme of STEM (Science, Technology, Engineering and Mathematics), Sport and Art, etc.

CKR – KTW Project Team designed popular game booths which incorporating Virtual Reality (VR) and simulating construction plants operators. Students not only experienced the construction of community with VR, but also dressed up Personal Protective Equipment (PPE) such as safety helmet and reflective vest to act as "Young Engineers" to remote control the construction plants. Both students and family members are treated with heaps of fun.

啟德西一紅磡信義學校賣物會

基督教香港信義會紅磡信義學校於 2020 年 1 月 4 日舉行一年一度賣物會。「中九龍幹線一啟德西工程」獲邀設計與中九龍幹線工程有關的攤位遊戲,名為「建築特工」,並融合賣物會的主題——STEM (科學、技術、工程及數學)、體育和藝術等元素。

工程團隊設計多個攤位遊戲,包括虛擬實境體驗,讓學生們體驗建造社區的情況,另一攤位遊戲則讓學生們化身成為「小小工程師」,戴上安全帽及穿上反光衣等個人防護裝備,模擬操控工程車輛在工地施工。學生及家長們均從攤位遊戲中獲得不少歡樂。



CKR – KTW Project Team participated in E.L.C.H.K. Hung Hom Lutheran Primary School annual fete. 「中九龍幹線一啟德西工程」參與基督教香港信義會紅磡信義學校一年一度的賣物會。



CKR – KTW Project Team designed popular game booths with the theme of STEM. 「中九龍幹線一啟德西工程」將 STEM 元素融入攤位遊戲之中,吸引不少學生參與。



Students dressed up PPE and acted as "Young Engineers".

學生們穿上個人防護裝備,扮演「小小工程師」。



"Young Engineers" remotely operated the toy excavator.

「小小工程師」遙控操作玩具挖泥車。



Students experienced the construction of communities through Virtual Reality (VR).

學生們透過虛擬實境領略建造社區的情況。



Students treated with heaps of fun and received souvenir after participating in the games. 學生們參與攤位遊戲後喜獲獎品留念。